



CENTRE **FRANCOPHONE**
H A M I L T O N 

ENGLISH – FRENCH FOLLOWS

Title: Centre francophone Hamilton makes important changes to its FrancoFEST 2020

Hamilton, ON, 15/04/2020 – Due to the uncertainty surrounding COVID-19, Centre francophone Hamilton announces important changes for this year's edition of FrancoFEST, which was to take place at Gage Park, June 19th and 20th 2020.

We continue to follow official directives of our government and in consultation with our sponsors and funding agencies, we agree that our community's health and safety is our top priority.

The FrancoFEST steering committee is evaluating options to find a safe way to celebrate francophone culture and our artists who need us now, more than ever. Currently we are looking at a creative way to deliver our festival by offering a live streaming. We are also evaluating the option of offering the event at a later date. We will be sharing further details in the coming weeks.

We understand our community looks forward to FrancoFEST and appreciate your continued support as we adjust. During these times, our community and our networks are critical in overcoming the challenge we are collectively living. We would like to recognize our devoted volunteers who continue to (remotely) dedicate time and energy in planning and adapting to current circumstances.

Stay safe, stay home, and stay tuned!

Centre francophone Hamilton

56 Mulberry street

Tel 905-547-5702

Info@centrefrancais.ca communications@centrefrancais.ca

www.centrefrancais.ca www.francofesthamilton.ca

Facebook : [@centrefrancaishamilton](https://www.facebook.com/centrefrancaishamilton) [@francofesthamilton](https://www.facebook.com/francofesthamilton)

Instagram : [@cf_hamilton](https://www.instagram.com/cf_hamilton) [@francofesthamilton](https://www.instagram.com/francofesthamilton)

About: Initiated by the Centre francophone Hamilton, FrancoFEST is a summer festival showcasing the vitality of Francophone arts and culture in Ontario that has existed for over 35 years and that is traditionally community-based and family-oriented. For two days, the Centre francophone celebrates Francophone arts and culture from around the world in the open-air setting of Gage Park, in Hamilton, Ontario.



CENTRE **FRANCOPHONE**
H A M I L T O N 

FRANÇAIS

Titre: Le Centre francophone Hamilton adapte le format de la FrancoFEST 2020

Hamilton, ON, le 15/04/2020 - En raison de l'incertitude entourant l'évolution de la pandémie de la COVID 19, le Centre francophone Hamilton annonce des changements importants pour cette édition de la FrancoFEST, prévue initialement les 19 et 20 juin 2020 au parc Gage.

Nous continuons d'observer en temps réel les directives gouvernementales. Nos bailleurs de fonds et nos commanditaires s'accordent avec nos équipes pour mettre la santé et la sécurité de notre communauté au premier plan. L'équipe de coordination de la FrancoFEST évalue des alternatives pour célébrer la francophonie et nos artistes qui, maintenant plus que jamais, ont besoin de notre appui. Nous réfléchissons actuellement à une adaptation du programme du festival vers un format de diffusion en ligne. Nous examinons également la possibilité de reporter le festival sous sa forme habituelle à une date ultérieure. Plus de détails seront partagés dans les prochaines semaines.

Nous savons que la FrancoFEST est un événement très attendu par notre communauté et votre compréhension pendant cette période d'ajustement est fortement appréciée. Ces moments sont ceux qui prouvent la robustesse de nos réseaux et la résilience de notre communauté. Nous tenons à souligner le dévouement de nos bénévoles qui investissent (à distance) de leur temps et de leur énergie à planifier et à s'ajuster aux circonstances changeantes.

Restez en sécurité, restez à la maison, mais surtout restez à l'écoute!

Le Centre francophone Hamilton

56 rue Mulberry

Tel 905-547-5702

Info@centrefrancais.ca communications@centrefrancais.ca

www.centrefrancais.ca www.francofesthamilton.ca

Facebook : [@centrefrancaishamilton](https://www.facebook.com/centrefrancaishamilton) [@francofesthamilton](https://www.facebook.com/francofesthamilton)

Instagram : [@cf_hamilton](https://www.instagram.com/cf_hamilton) [@francofesthamilton](https://www.instagram.com/francofesthamilton)

À propos : Initié par le Centre francophone Hamilton, la FrancoFEST est un festival estival essentiel à la vitalité des arts et de la culture francophone en Ontario qui existe depuis plus de 35 ans, traditionnellement communautaire et à vocation familiale. Pendant 2 jours, le Centre francophone met à l'honneur les arts et la culture francophones du monde entier en plein air, dans le Parc Gage, à Hamilton, Ontario.